
Protokoll årsmøte Bodø Østre skytterlag  
13.11.2024 

 
 

1. Åpning v/Inge Johan Korsmo 
 

2. Godkjenning av innkalling 
Vedtak; Årsmøtet godkjenner innkallingen 
 

3. Godkjenning av saksliste 
Einar Spillum kommenterer at sakslista ikke var gjort tilgjengelig 1 uke 
før årsmøtet, ihht statuttene. Styret tar dette til etterretning. 
Vedtak; Årsmøtet godkjenner sakslisten 
 

4. Konstituering 
-valg av møteleder 
 Vedtak; Årsmøtet velger Inge Johan Korsmo som møteleder 
-valg av referent 
 Vedtak; Årsmøtet velger Monica Rosvoll som referent 
-valg av 2 stykk til å underskrive protokoll 
 Vedtak; Årsmøtet velger Tor Robert Johansen og Bård Pedersen til 
å skrive under protokoll 
 

5. Årsberetninger 2021 
 

Leder Inge Johan Korsmo presenterte styrets årsberetning.  
 Vedtak; Tas til etterretning 
  
 Ungdomsutvalget; årsberetning ble presentert av Bård Johan Furnes 
 Vedtak; Tas til etterretning 
 
 Seniorutvalget; årsberetning ble presentert av leder Arnt Erik Aune. 
 Vedtak; Tas til etterretning 
 
 Økonomiutvalget; årsberetning ble presentert av leder jan Erik Aasheim 

  Vedtak; Tas til etterretning 
 

Eiendomsutvalget; årsberetning ble presentert av Inge John Korsmo 
Vedtak; Tas til etterretning 

 
  

 
6. Regnskap 2024 

Kasserer Mats Aasheim presenterte resultatet for regnskapsåret  
 2023/24 Lagets revisor har lagt frem en revisjonsberetning og anbefaler at  
 årsmøtet godkjenner regnskapet. 
 Vedtak; Regnskapet godkjennes som fremlagt. Revisjonsberetningen  



 vedlegges protokollen. 
 

7. Budsjett 2025 
Styret la frem forslag til driftsbudsjett for 2024/25. Budsjettet er basert 

 På budsjettet for 2023/24. 
 Vedtak; Budsjettet godkjennes som fremlagt 

 
 

8. Fastsetting av kontingent 2022 
Styret foreslår at kontingenten skal økes for 2025. 
Senior/veteran; 800kr 
Rekrutt/ungdom; 450kr 

 Vedtak; styrets forslag godkjennes 
 

9. Saker til orientering 
 

• NNM	2027/28		

Det	har	kommet	forespørsel,	etter	påtrykk	fra	kretsen	at	vi	bør	søke	i	
2028,	og	muligens	2027,	Rana	har	meldt	seg	på	i	27,	men	har	endel	
utfordringer.	

Lars	Andreas	Nystad	kommenterer	at	det	kan	være	lurt	å	opprette	en	komite	
(2-3	personer)for	å	utarbeide/kartlegge	kostnadene	for	feltbane.	

Bård	Johan	Furnes	foreslår	at	styret	plukker	de	ressurser	som	trengs,	og	så	
vil	det	bli	skissert	en	løsning	til	neste	styremøte.	

Kim	Andre	Korsmo	spør	om	det	kan	være	mulig	å	ta	NNM	2	år	på	rad,	for	at	
inntektene	da	kan	brukes	til	å	bygge	en	permanent	feltbane.	

Vedtak; Tas til orientering 

 

• Vi	har,	på	styremøte	den	07.10.2024	opprettet	et	storviltutvalg.	Dette	
ledes	av	Ole	Cristian	Lorentsen.	Dette	har	vi	opprettet	for	å	tilrettelegge	
bedre	for	jegere,	slik	at	de	får	en	god	opplevelse	av	Bodø	Østre	å	denne	
typen	skyting.	Det	er	også	viktig	å	spre	dette	budskapet	på	sosiale	medier,	
slik	at	det	blir	lagt	merke	til	av	jegere	i	distriktet.	

Vedtak; tas til orientering 
 
 

	

	



• Fremtidig	LS	i	Bodø		

Vi	har	ikke	medlemmer	nok	for	å	gjennomføre	et	LS	i	2032,	og	lite	tyder	på	
at	dette	vil	endre	seg	vesentlig.	Iflg	håndbok	for	LS	skal	det	søkes	fire	år	
før	arrangement	året.	Det	betyr	for	oss	2028.	Det	vil	være	en	utfordring	å	
sette	sammen	en	komplett	HK.	Vi	klarte	ikke	det	for	LS	2022.	Vi	har	
formelt	sett	ikke	godkjente	feltbaner	for	innledende	skyting	fin-	og	
grovfelt.	Det	knytter	seg	usikkerhet	til	om	Bodø	Kommune	og	Nordland	
Fylkeskommune	vil	stille	garanti	for	økonomisk	støtte	til	et	LS	slik	
situasjon	er	nå.	Det	vil	være	vanskelig.	Om	vi	vurderer	å	gå	sammen	som	
samlag	vil	det	fortsatt	mangle	folk.	Et	eventuelt	overskudd	skal	fordeles	og	
det	blir	lite	igjen	pr	lag.	Den	økonomiske	risikoen	er	større	en	muligheten	
for	å	sitte	igjen	med	et	evt	overskudd.	I	2022	gikk	selve	arrangementet	
med	underskudd.	Å	sette	bort	for	eksempel	parkering,	camp,	vakthold,	
arena	mv	fordi	det	ligger	ikke	økonomi	å	drive	dette.	Det	blir	for	dyrt	for	
deltakere	hvis	det	skal	prises	rett.	Det	vi	derimot	under	tvil	kan	levere	er	
mottak	av	skiver	i	juni	og	skyteteknisk	under	selve	stevnet.	Alt	annet	må	
settes	ut	til	bærekraftige	priser.	Det	er	kun	på	dugnad	at	dette	lar	seg	
gjøre,	og	det	mangler	vi	som	sagt	folk	til.	Det	er	viktig	at	årsmøte	til	BØS	
tar	stilling	til	dette	og	evt	inngår	en	dialog	med	DFS.	Dette	er	en	viktig	sak	
å	ta	stilling	til,	da	det	vil	få	konsekvenser	for	driften	i	Skytterlaget.	Vi	
snakker	her	om	å	begrense	utgifter	og	øke	inntekter,	betraktelig.	

	

Vedtak; tas til orientering. Og saken blir tatt opp igjen på årsmøtet 
2025. 
 

• BØS	Drakter		

Det	nye	styret	bør	starte	med	å	undersøke	hvor	mange	som	ønsker	seg	
jakker	etc.	Vi	hadde	noen	gensere	og	t-shirt	++	,	som	forsvant	fort	fra	
hyllene.	Det	bør	gjentas.	Styret	legger	ut	forespørsel	på	nettsidene	om	hva	
den	enkelte	ønsker	seg.	

Vedtak; tas til orientering 
 
 
 

10	.	 Saker	til	behandling	av	Årsmøte		

• Bodø	Østre	har	en	defekt	Fane,	den	har	vært	en	sak	siden	årsmøte	
2023.	Styret	innhentet	tilbud	fra	den	eneste	Fanefabrikken	i	Norge,	og	fikk	
tilbud	på	NOK	80.000,-	for	å	få	laget	en	lik	Fane	som	vi	har	i	dag.	Styret	går	
ikke	inn	for	å	få	laget	en	ny	Fane	for	denne	prisen.		

	Vedtak; styrets innstilling vedtas 



	

• Årfest		

Det	har	vært	en	synkende	trend	i	påmelding	til	årfesten.	Vår	eminente	
innpisker	bruker	mye	tid	på	å	ringe	til	medlemmer	for	å	piske	inn	
medlemmer.	Dette	koster	mye	penger	for	Bodø	Østre!	Er	årsfesten	på	tide	
å	avvikle?	Er	det	tiden	inne	til	å	finne	på	noe	nytt?	Vi	vet	jo	at	alle	har	mye	
å	holde	på	med,	og	prioriterer	fritiden	høyt.	Mangler	det	musikk?	Taler?	Er	
det	for	lite	høytidelig?	Ikke	rett	type	mat?		

Ordet	fritt:	

-årsfesten	er	det	eneste	sosiale	vi	har,	å	dette	burde	ikke	legges	på	hylla	

-vi	trenger	å	bygge	miljø	i	laget.	Foreslås	bla	temakvelder	

Vedtak; årsmøtet ber styret utarbeide en plan for hvordan dette 
skal arrangeres 
 

11. Gjennomgang	av	saksliste	til	ombudsmøte.		

Innkomende	saker.	En	sak	fra	Gildeskål,	reduksjon	av	innskudd	fra	170,-	til	
150,-	100,-	til	arrangement	og	50,-	til	premiering	100,-	for	ungdom	(50-50)	NU	
80,-	der	alt	går	til	premiering	Hva	med	Samlagstevner	i	Salten	
skyttersamlag	Hvordan	skal	de	fordeles?	Dette	kommer	opp	på	ombudsmøte.	

Vedtak; årsmøtet bestemmer at Bodø Østre skal stemme for å beholde 
nåværende ordning. 

 

12. Valg av styre, utvalg og representanter til ombudsmøtet	

Se vedlegg/saksliste fra valgkomite. 

Vedtak; årsmøtet godkjenner valgkomiteens forslag(se 
vedlegg/saksliste med liste over utvalg) 

 

Følgende ombudsrepresentanter ble valgt av årsmøtet; 

Inge Johan Korsmo, Bård Johan Furnes, Monica Rosvoll, Arnt Erik Aune, 
Martin Haugmo Iversen 

 



13. Valgkomite 2025 

Knut Øystein Freng, leder 

Geir Torkildsen 

Svein Andreassen 

 

 

Bestemorenga 13.11.2024 

 

 

Elektronisk signert   Elektronisk signert 

For 

Tor Robert Johansen   Bård Pedersen 

Monica Rosvoll 

 

	

 

	

	

	

	

 
 

 
 

 
 
 

 
 



 


